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BR.0002.10.2022.MF 

 

PROTOKÓŁ NR XL/2022 

z sesji Rady Gminy Baranów 

odbytej w sali Baranowska Chata 

w dniu 12 grudnia 2022 roku 

 

 

Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy M. Kremer zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym, 

otworzył XL sesję Rady Gminy Baranów o godz. 11:00. Powitał Radnych (lista obecności Radnych 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu, nieobecni: Radny G. Bystry, Radna M.Florczak, Radny 

P.Marciniak, Radny M.Tyra, Radna T.Zawada - spóźnienie) Panią Wójt B.Lewandowską - Siwek, 

Panią Skarbnik Marzenę Żłobińską, Panią Mecenas Ewę Brzozowską, Pana Kierownika A.Kiedosa, 

Panią Kierownik S.Szmaję, Panią Inspektor M.Fras oraz informatyka.  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że obecnych jest 10 Radnych, co stanowi 

quorum przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Gminy Baranów są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających obraz i dźwięk (odczytana została klauzula informacyjna RODO).  

Transmisja obrad dostępna jest pod adresem: https://baranow.esesja.pl/transmisja/32254/sesja-rady-w-

dniu-poniedzia%C5%82ek-12-grudnia-2022.htm 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy M. Kremer zapytał czy jest wniosek o zmianę porządku obrad. – Brak. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Słupia pod Kępnem. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Mroczeń. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie z zasobów mienia komunalnego Gminy 

Baranów nieruchomości gruntowych, położonych w Baranowie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 rok. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu dla zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023-2027. 

12. Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zamknięcie sesji.      

      

Ad. 3 Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. 

uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

Wójt Bogumiła Lewandowska – Siwek przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie od ostatniej 

sesji oraz powiedziała, że uchwały z poprzedniej sesji zostały zrealizowane z wyjątkiem projektu dot. 

podatku od nieruchomości, który został przesunięty na dzisiejszą sesję (03:38 – 05:07 minuta 

transmisji). Przewodniczący Rady Gminy M. Kremer zapytał czy są jakieś pytania – brak. 

https://baranow.esesja.pl/transmisja/32254/sesja-rady-w-dniu-poniedzia%C5%82ek-12-grudnia-2022.htm
https://baranow.esesja.pl/transmisja/32254/sesja-rady-w-dniu-poniedzia%C5%82ek-12-grudnia-2022.htm
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Na sesję przybyła Radna T.Zawada. Liczba obecnych Radnych – 11. 

 

Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie międzysesyjnym: 

- 18 listopada na zaproszenie dyrekcji, nauczycieli, pracowników oraz dzieci uczestniczyłem w 5 – 

leciu Przedszkola i Żłobka „Mruczuś” w Mroczeniu  

Do biura rady w okresie od ostatniej sesji wpłynęły: 

- 21.11 wpłynął protokół kontroli Komisji Rewizyjnej z dnia 21.11.2022r.  

- 3011 wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Wielkopolskiego z dnia 28.11.2022r. 

orzekające nieważność § 17 ust. 4 załącznika do uchwały Nr XXXVIII/318/2022 Rady Gminy 

Baranów z dnia 25.10.2022r. w sprawie uchwalenia „PROGRAMU WSPÓŁPRACY GMINY 

BARANÓW Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI NA ROK 2023” ze względu na istotne 

naruszenie prawa. Rozstrzygnięcie zostało opublikowane w BIP Gminy Baranów 

- 7.12 z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu wpłynął odpis prawomocnego 

postanowienia dot. odrzucenia skargi na Uchwałę Nr XXV/204/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie z zasobów mienia komunalnego Gminy Baranów nieruchomości gruntowych położonych w 

Baranowie 

- 8.12 wpłynęły uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu dot. 

wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok, Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2023-2027 oraz możliwości sfinansowania przez Gminę deficytu budżetu roku 2023 – wszystkie 

opinie są pozytywne i przedstawione zostaną na sesji budżetowej. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Słupia pod Kępnem. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Inwestycji Andrzeja Kiedosa o 

omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (08:53 – 11:15 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Słupia pod Kępnem 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XL/329/2022 - stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Mroczeń  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Inwestycji Andrzeja Kiedosa o 

omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (12:09 – 14:39 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  
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Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Mroczeń  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XL/330/2022 - stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie z zasobów mienia komunalnego 

Gminy Baranów nieruchomości gruntowych, położonych w Baranowie 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Inwestycji Andrzeja Kiedosa o 

omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (15:50 – 17:20 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie z zasobów mienia 

komunalnego Gminy Baranów nieruchomości gruntowych, położonych w Baranowie 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XL/331/2022 - stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Panią Wójt o zabranie głosu. 

Wójt B.Lewandowska – Siwek przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały (18:13 – 20:41 minuta 

transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
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Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XL/332/2022 - stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M. Kremer poprosił Skarbnika Marzenę Żłobińską o omówienie projektu 

uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (21:28 – 25:10 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M. Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 rok  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Piotr Marciniak, Marcin Tyra  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XL/333/2022 - stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu dla 

zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców. 

Przewodniczący Rady Gminy M. Kremer poprosił P.Kierownik Sylwię Szmaję o omówienie projektu 

uchwały. 

P.Kierownik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (26:04 – 26:45 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu dla zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XL/334/2022 - stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023-2027 

Przewodniczący Rady Gminy M. Kremer poprosił Panią Mecenas Ewę Brzozowską o omówienie 

projektu uchwały. 

P.Mecenas przedstawiła projekt uchwały (27:45 – 29:44 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023-2027 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie  - Uchwała nr XL/335/2022 - stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad. 12 Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że 21 listopada do Biura Rady Gminy Baranów 

wpłynęła interpelacja Radnego G. Bystrego dot. zasad rozliczania zakupu paliwa dla samochodów 

OSP oraz braku zwrotu pieniędzy za zakup paliwa do samochodu dla OSP Osiedle Murator. 

Odpowiedź Wójta Gminy Baranów została przesłana do Radnego drogą elektroniczną w dniu 2 

grudnia 2022r. oraz opublikowana w BIP Gminy Baranów.  

 

Ad. 13 Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? -

Brak zgłoszeń. 

 

Ad. 14 Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer wobec zrealizowanego porządku obrad, zamknął posiedzenie 

XL sesji o godz. 11:35. 

Wójt Gminy Baranów B.Lewandowska -Siwek złożyła wszystkim życzenia świąteczne i zaprosiła do 

udziału w Wigilii gminnej w Grębaninie.  

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządziła:  

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy    

            Małgorzata Fras     

 

 

Podpisał: 

 Przewodniczący Rady Gminy Baranów 

                    Marian Kremer                                                                                                                                                                       

 


